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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid sektionsmöte

7 maj 2024

Tid: 17:15
Plats: HB1

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.35 av Fysikteknologsektionens talman Kelmend Muriqi.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Kelmend Muriqi meddelar att mötet är utlyst korrekt och i tid. Han frågar mötet om det anses vara
behörigt och beslutsför.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutsför enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Sektionsmötet beslutar

att välja Felix Hörnfeldt och Samuel Martinsson till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av föredragningslista

Erik Brusewitz vill lägga till ansvarsfrihet FnollK 23 och ansvarsfrihet FARM 23 till punkt 11. Kelmend nämner
att det inte kommit in några revissionberättelser. Dessa måste komma in 4 dagar innan mötet så det får bli i
LP 1.

Kelmend vill lägga till 7a val av mötessekreterare.

Sektionsmötet beslutar

att Lägga till 7a, val av mötessekreterare.

Kelmend inser att han gjort ett mindre misstag. Punkten låg redan med som punkt 4.

Sektionsmötet beslutar

att Riva upp föregående beslut.

Sektionsmötet beslutar

att Fastställa föredragningslistan.

§5 Val av mötessekreterare

Harald de Blanche nominerar sig själv.

Sektionsmötet beslutar
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att välja Harald de Blanche som sekreterare.

§6 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§7 Föregående mötesprotokoll

Kelmend meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§8 Uppföljning av beslut

Det föreligger inga uppföljningar.

§9 Fastställande av beslut

§9a Avsägelser
Det föreligger inga avsägelser.

§9b Fyllnadsval
Sektionsstyrelsen har beslutat att fyllnadsvälja Robin Alenvik som kräldjursvårdare, Marie Enelund, Ida Olsson,
Agata Evner och Rebecka Nelvig som ledamöter i Fabiola

Sektionsmötet beslutar

att välja in Robin Alenvik som kräldjursvårdare.

att välja in Marie Enelund, Ida Olsson, Agata Evner och Rebecka Nelvig som ledamöter i Fabiola.

§10 Meddelanden

§10a Kårledningen
De är inte här.

§10b Sektionsstyrelsen
De berättar att de håller på att runda av och planerar överlämning. De nämner också att de höll SaFTt i helgen.
Senaste nytt om Hilbert är att det är sagt att det ska vara klart någon gång efter mottagningen.

§10c Focumateriet
Focumateriet demonstrerar safesex-lv 6. I brist på rekvisita används en troccaflaska, de vill inte skaka och öppna
flaska för att testa.
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§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

Inga aktuella just nu.

§12 Preliminär verksamhetsplan och budget

§12a Sektionsstyrelsen

§12a i Verksmhetsplan

Alva Limbäck presenterar den preliminära verksamhetsplanen för sektionsstyrelsen.

Carin Lundqvist nämner att engelska punkten har funnits med länge men att det inte händer så mycket, hon
undrar vad tanken är att göra för skillnad. Alva nämner att det har kommit tankar om att det är konstigt att
lägga ut info på engelska när arren är på svenska. Nu är tanken att detta ska göras men att det ska framgå att
det är på svenska.

Axel Flordal säger att det ofta nämns att det finns intresse för andra typer av arrangemang, men att när dessa
hålls så kommer det inte så många. Alva svarar att det kan finnas ett värde att utöka utbudet även om det inte
kommer så många för att det kan locka nya medlemmar till arrangemang.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa den preliminära verksamhetsplanen.

§12a ii Budget

Felix Hörnfeldt presenterar den preliminära budgeten. Felix nämner att det är budgeterat för ett överskott på
drygt 16 000 kr vilket kan vara bra.

Axel nämner att upprustning Focus har haft en dramatisk ökning och fortsatt vara hög och frågar när det är
färdigupprustat. Felix nämner att det nu planeras lite för upprustning Hilbert, när vi väl har fått Hilbert kan
det gå ner till någonstans mellan 50 000 och 80 000 kr.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa den preliminära budgeten.

§13 Inval av särskild medlem

Personerna är inte här.

§14 Propositioner

§14a Proposition om JämF som sektionsförening

Alva presenterar propositionen. Ändringarna är att lägga dem som sektionsförening och ta bort SAMO och
representanterna från sektionsföreningar och kommitter från JämF. Det läggs också till åligganden då de blir
en sektionsförening.

Axel nämner att en av orginaltankarna var att JämFs arbete skulle få en effekt genom representanter då JämF
inte arrar så mycket själva. Han undrar vad tanken är att de ska göra nu. Alva svarar att man vill uppnå detta
genom bland annat utbildningar för de aktiva.

Carl Strandby som satt JämF för fler år sedan än vad han minns nämner att då han satt tror han inte att de
hade några representanter. Då löstes det genom att ha arrangemang med representanter men att dessa inte var
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invalda.

Nils Grimbeck nämner att det är svårt att få folk som prioriterar sin andra verksamhet att gå på möten med
JämF.

Axel nämner att det alltid har funnits representanter och att i början så var tanken att representanter skulle
vara aktiva för att ge effekt. Han tycker att JämFs funktion blir mer och mer otydlig och han tror inte att det
är tillräckligt tydligt efter dessa ändringar.

Det frågas hur tanken är att de ska tillse att sektionens verksamhet riktar sig till samtliga sektionsmedlemmar,
vilket blir ett av deras åliganden. Hedvig Wennberg från JämF svarar att det handlar om att det inte ska finnas
medlemmar som faller mellan stolarna. Det innebär att det kommer göra att JämF ska se till att sektionen inte
glömmer bort detta.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen i sin helhet.

§15 Motioner

§15a Motion om incidenter
Axel Flordal presenterar sin motion.

Carin nämner att det är svårt för mötet att förhålla sig till bakgrunden i motionen då det inte finns något sätt
att bekräfta det som sägs. Det frågas vad Axels tanke är att vi ska göra åt detta. Han svarar att han vill att
styret ska veta att sektionen tycker det som han tar upp i sin motion. Det frågas vilka kategorier av incidenter
som inte tagits upp. Axel nämner att det är brott mot styrdokument, vill inte nämna vilket. Carl frågar hur
det kommer sig att detta inte är en överklagan till kåren istället. Axel säger att det har gjorts men de visade
inget intresse.

Styret presenterar sitt motionssvar.

Axel tycker att man kan ta bort denna rätten att inte lyfta alla incidenter för hela styret, då styret har missbrukat
detta och valt att inte lyfta incidenter även om de inte är känsliga. Axel säger att det har hänt flera gånger och
man kan inte lite på styret. Det nämns återigen att det är svårt att ha en åsikt då man inte vet vilka eller hur
många incidenter det gäller.

Det frågas om styret vet vilka incidenter det handlar om och om man tycker att det har funnits belägg för att
inte ta upp dessa inför hela styret. Felix från styret svarar att styret vet vilka incidenter det är och att styret
anser att de har hanterat dem korrekt.

Carin nämner att motionen är onödigt elak, och att detta blir väldigt konstigt då sektionsmötet inte riktigt kan
ta ställning.

Jacob Sandström frågar vad som gäller om man skickar en incident, får man reda på vad som händer med den?
Hedda svarar att den som skickar in och de som blir berörda får veta hur det gick.

Axel svarar att man inte får veta varför styret tar det beslut som de tar.

Carl håller med om att det är problematiskt om styret inte följer de regler som vi har men att han har förtroende
för styret. Han nämner också att skulle man inte göra det så är ändå en motion fel sätt att ta upp det på. Han
yrkar på avslag.

Marcus Johansson nämner att det inte är värt att ta bort rätten till sluten incidenthantering bara för att det
behandlats fel ett år även om han inte tror att det har gjort det.

Nils Grimbeck nämner att det finns många sätt att överklaga. Carin fyller i att man kan misstroendeförklara
men att motion är fel väg att gå.

Sektionsmötet beslutar
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att avslå motionen i sin helhet.

§15b Motion om policies
Axel väljer att inte ta upp den.

§15c Motion om mat på sektionens arr
Axel presenterar sin motion men vill göra ett ändringsyrkande.

Det frågas om phaddergrupper ingår som en del av mottagingen, Axel svarar ja. Det frågas vad ändringen
blir med yrkandet. Axel svarar att det blir ett förtydligande så man ser när det är ett sektionsarr. Det frågas
om vad Axel menar med att styret har uppmanat folk till att ljuga. Axel svarar då att styret senast förra
veckan diskuterade en proposition med ett förslag på när miljö och hållbarhetspolicyn ska gälla som hade gjort
policyn ännu mer diffus. Det frågas om styret vet vilket eller vilka tillfällen som Axel syftar på i sin motion.
Filip Bergqvist nämner att han vet vilken diskussion det gäller. Han säger att det han sa under diskussionen
följer samma praxis som tidigare på sektionen och att han har uttalat sig som privatperson. Sen undrar han
också hur Axel anser att styret ska utveckla sektionen om de inte ens kan diskutera förslag till propositioner på
styretmöten. Axel svarar att förslaget var jättedumt och en katastrofal ändring.

Carl Strandby funderar på om man diskuterar attsatserna och skippa bakgrunden. Han tycker att det behöver
vara tydligare vad som är en del av mottagningen. Exempelvis om Sveriges Ingenjörer kommer och delar ut
mackor är det då en del av mottagningen och ska följa policyn? Axel tycker att det ska följa policyn då de är
en del av vår mottagning och inbjudna av FnollK.

Det frågas om man bjuder alla kompisar och aspar till en födelsedagsfest på Focus, är det ett sektionsarr då.
Axel svarar att det är en tolkningsfråga och det blir inte ett sektionsarr bara för att aspar är där.

Erik Brusewitz nämner att Festu också är med i mottagnigen så det håller inte riktigt att allt som är en del
av vår mottagning ska följa policyn. Axel håller med om att Festu inte borde räknas och då heller inte sveriges
ingenjörer.

Alva presenterar styrets motionssvar.

Alva nämner att förslaget till proposition som nämndes diskuterades på ett styretmöte, det betyder inte att det
som står i propositionen är styrets åsikt. Vi diskuterarde propositionen och valde att inte lyfta den.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen i sin helhet.

§15d Motion om Finform-kassören
Axel presenterar sin motion. Det frågas om det sker till nästa inval eller direkt. Axel svarar med att yrka på att
sittande kassör blir en redaktör om detta röstas igenom.

Felix presenterar styrets motionssvar.

Lucas Kuszli meddelar som tidigare kassör att man typ bifogar lite fakturor till chefsredaktören.

Det nämns att det är lite konstigt att ta bort posten då man inte tjänar så mycket tid på det. Det är också gött
att ha en designerad kassör. Man kan också dra argumentet att detta kan göras i samtliga föreningar.

Axel svarar att det inte kommer göra så stor skillnad men det är bättre än inget. Han vill också förtydliga att
det är väldigt stor skillnad på hur mycket arbete det är för olika kassörer.

Hassan Alba, chefsredaktör i Finform, vill påminna alla om det nya numret som kom ut idag.

Lucas Kuszli tycker att motionen är rimlig.

Sektionsmötet beslutar
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att bifalla motionen med ändringen att nuvarande kassör blir redaktör.

§15e Motion om offentliga rösträkningsresultat
Niclas presenterar motionen. Han vill förtydliga att detta absolut inte ska gälla personval.

Det frågas vad detta skulle medföra. Niclas svarar att det blir en gratis opinionsundersökning. Det frågas när det
borde publiceras. Niclas svarar att det borde stå i protokollet och att talman ska berätta det. Mikael Eriksson
nämner att det redan finns ett alternativ att göra öppen votering, och undrar om detta behövs. Anton Nordbeck
frågor om tanken är att det inte ska finnas möjlighet till ett hemligt resultat då det inte är personval. Niclas
svarar att han vill ha åtminstone en procentsats. Mikael frågar om det inte är bättre att anteckna resultat vid
öppen votering i så fall men att man fortfarande har möjlighet till sluten votering. Niclas nämner att han vill
ha så mycket statistik som möjligt och att det finns tillfällen då man går direkt på sluten votering.

Filip presenterar styrets motionssvar.

Niclas frågar om styrelsen har exempel på fler frågor som kan vara av känslig natur. Alva svarar att det inte blir
lika känsligt som peroninval men att driva en fråga som kanske går emot sektionens allmänna åsikt kan vara ett
exempel.

Anton nämner misstroendeförklaring som ett exempel på känsligt beslut. Han nämner också att det då blir
ändring av stadgan, tror han.

Erik Brusewitz frågar om styret ser någon nackdel med att resultat blir offentligt vid handuppräckning. Det
gör de inte.

Mikael yrkar på att resultatet endast ska antecknas vid handuppräckning.

Jacob nämner att han inte kan se någonstans att det står att man inte får publicera resultat vid sluten votering.

Det nämns att det finns små församlingar där man presenterar antal röster på varje parti, där de endast är 140
röstberättigade och att detta fortfarande anses vara anonymt.

Det nämns att en fördel är att det då blir tydligare om man har 2 tredjedelars majoritet i ett beslut eller inte.

Niclas menar att man inte tar bort sluten votering utan endast att man publicerar resultatet.

Mikael menar att man kan implementera detta utan att förstöra sluten votering, han menar att man då kan
använda handuppräckning och att man inte ska urvattna den slutna voteringen.

Hedwig tycker inte att det ändras om man blir en siffra i statistiken även om man publicerar resultatet.

Erik Fabiansson frågar om motionären hade varit fine med att man kan yrka på undantag inför en omröstning.
Niclas är fine med detta men vill kolla om detta hade inneburit en stadgeändring. Kelmend informerar att
det står i nått styrdokument att man inte ska behöva diskutera sluten votering och att detta antingen är
mötesordningen eller stadgan. Det nämns att oavsett så kan man publicera resultatet vid sluten votering alltså
inte någon ändring. Kelmend nämner att man kan ändra så att man beslutar om publicering eller inte. Niclas
vill ändra till att man kan yrka på undantag. Mikael nämner att andra tillfällen är riva upp nomineringar,
bekräfta inval eller liknande. Han tycker att det är ett förhastat beslut. Niclas menar att detta inte tar bort
sluten votering utan bara publicerar resultatet.

Marcus Johansson menar att man med Mikaels förslag uppnår 99 procent av det man vill göra nu och skippar
alla undantagen.

Carin är hungrig och yrkar på streck i debatten. Streck i debatten diskuteras.

Jacob tycker inte att vi kommit fram till tillräckligt mycket för streck i debatten.

Simon Benstorp yrkar på att man inte skriver ner resultatet om en av sidorna har mindre än 15 procent, då
säger man bara mindre än 15 procent. Detta yrkande ändras till 10 procent.

Hedwig yrkar på att behålla motionen och lägga till att man kan besluta om undantag, samt att detta endast
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ska gälla motioner och propositioner.

Samuel vill påpeka att nästa TalP kommer lägga fram en ny mötesordning och att man kan diskutera detta då.
De som är intresserade kan då diskutera frågan med TalP inför LP 1. Kelmend informerar om att det då är
honom man ska prata med.

Axel tycker att en spärr är dåligt, ändrar inte något. Han tycker inte att detaljräkning är tillräckligt viktigt,
vi är inte riksdagen, man kan också underlätta arbetet på detta viset. Han undrar också om det finns en tanke
kring hur många som ska yrka på undantag för att det ska bli ett undantag. Det nämns att det inte blir så
mycket mer arbete då rösterna ofta räknas ändå och bara behöver skrivas ner. Han tycker att motionen är som
demokratin och att den är najs.

Mikael förtydligar att det som blir omständigt är att alla ska vara injusterade. TalP tycker inte att det tar så
lång tid.

Det frågas vad de återkommande konsekvenserna blir. Axel svarar att de motioner som kan vara opopulära blir
mindre uppmanade att ta upp. Det är inte omöjligt men sannolikheten minskar. Vill man ha oppinionsunder-
sökningar så kan man göra det på Focus istället då det inte är så många som går på sektionsmöten. Jacob svarar
att då man inte vet hur fördelningen ser ut så leder det till att man har tagit upp vegetarisk sektion väldigt
många gånger.

Hedwig tycker att köttfritt har tagits upp under 3 år, i början gjordes en opinionundersökning som fortfarande
hänvisas till men att medlemmarna bytts ut sen dess. Detta hade gett en uppdaterad bild av vad sektionen
tycker.

Axel var rösträknare på förra sektmötet så han vet resultatet och han tycker inte att det ändrar något. Man
gjorde också ändringen till 50 procent vilket är en stor ändring utan opinionundersökning.

Niclas nämner att han har lagt denna motionen men han har fortfarande efter dessa diskussioner ingen aning
om hur stor del av sektionen som tycker vad i frågan.

Axel frågar hur många som behöver tycka att man inte ska offentliggöra. Hedwig tycker att det räcker att någon
yrkar på det. Men ser också att detta kan diskuteras.

Sektionsmötet beslutar

att dra streck i debatten

Axel tycker att det enda vettiga utöver avslag är att det gäller handuppräckning då det är riskfritt då man
redan kan se vad folk röstar.

Marcus håller med det Axel säger, dumt att göra nått som folk blir upprörda av när man kan implementera det
för handuppräckning.

Sektionsmötet beslutar

att Bifalla motionen med ändringen att det endast ska gälla vid beslut kring motioner och propositioner
samt att mötet inför ett beslut kan besluta om att inte offentliggöra antal röster.

Kelmend ajournerar mötet i en timme för middag, till 21:31.

Kelmend öppnar mötet igen 21:31.

§16 Personval

§16a Dragos
Mr. Walker träder in. Han uppvisar till jubel och lovrop tio tigrars styrka, följt av en demonstration av hur man
går på stadens gator som en vanlig man. Efter en utfrågning, där varje svar fick blodet att isa och varje rörelse
blixten att stå stilla, går sektionsmötet till votering.
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Sektionsmötet beslutar

att välja Mr. Walker till Dragos.

§16b Valberedningen

§16b i Val av 7 ledamöter

Det finns 6 sökande:

• Filippa Johansson Sporre

• Anton Fondelius

• Simon Eriksson

• Vilhelm Nilsson Thorsson

• Viktor Arvidsson

• Thomas Arthursson

Filippa Johansson Sporre är 22 år, har körkort, går tm 22. Hon satt som representant i Valberedningen
för DP och tyckte det var givande. De egenskaper hon ska leta efter är att bidra till en bra gruppdynamik
och samarbete. Hon tycker att Valberedningens roll på sektionen är att se till att de personer som väljs in kan
representera sektionen och föra jobbet vidare.

Anton Fondelius Han var representant i Valberedningen för DP och det var chill. Det viktigaste Valbered-
ningen gör är att ta fram en grupp med rimliga människor som har koll på det de gör och funkar bra som grupp.
Hans bästa partytrick är att sätta båda benen bakom huvet. Han hade nominerat de som blev nominerade till
DP då han gjorde det.

Simon Eriksson går f22, har körkort. Söker då han hörde något om gratis mat. Han vill inte göra armhävningar.
Det viktigaste de gör är att få in rimliga aktiva som gör sitt jobb och kan representera sektionen. Det godaste
att pumpa i sig är läsk. Han har koll på att det tar tid och är redo att lägga den. Han tycker att om man vill
söka en post på sektionsmötet så ska man göra det även om man inte är nominerad.

Vilhelm Nilsson Thorsson går tm 21, har körkort och söker för att det var få sökande. Det viktigaste som
de gör är att välja in de aktiva. Hans nick är $lush. Hans 666 nick är Lobotomerad. Han sitter MK men är ändå
redo att lägga tid på Valberedningen. Det han letar efter i en nominerad är att de är villiga att lägga tiden som
krävs och klickar med resten av gruppen.

Viktor Arvidsson går tm 21, har körkort, han söker då det behövdes folk och kan vara kul. Det viktigaste de
gör är att komma med bra nomineringar. Syftet med frågan om vilka man hade kunnat se på en förtroendepost
gör att man ser lite vad de andra asparna har för syn och vad de sett under aspningen. Det ger en bra inblick
i vad de sökande har gjort för intryck, asparna kan ha sett saker som Valberedningen har missat. Egenskaper
han ser hos en nominerad beror på post men att man kan ta ansvar och representera sektionen på ett bra sätt
är viktigt.

Thomas Arthursson går f22, är 21, har körkort. Han söker då det känns viktigt att ta fram de nya sek-
tionsaktiva. Han har inte tänkt så mycket på det men ser inte spontant något han vill ändra. Han anser att
Valberedningen ger alla en likvärdig chans att söka och komma med som sektionsaktiv.

Sektionsmötet beslutar

att välja Filippa Johansson Sporre, Anton Fondelius, Simon Eriksson, Vilhelm Nilsson Thorsson, Viktor
Arvidsson och Thomas Arthursson till Valberedningen.

Adam yrkar på att begränsa utfrågningen till 30 sekunder.

Sektionsmötet beslutar
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att begränsa utfrågningen till 30 sekunder för revisorer

§16c Revisorer

§16c i Val av 2 revisorer

Det finns 2 sökande:

• Felix Hörnfeldt

• Filip Björnåsen

Felix Hörnfeldt går tm21, har körkort. Han söker då det behövs och han har suttit som kassör i ett år. Han
mår helt okej. Han är en hjälte.

Filip Björnåsen går tm22, har körkort, söker för det behövdes. Bästa valutan är svenska kronan. Han tror det
ska bli kul, framförallt är det viktigt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Felix Hörnfeldt och Filip Björnåsen till revisorer.

§16d JämF

§16d i Val av 6 ledamöter

Det finns 2 sökande:

• Marcella Toft

• Karina Bache

Marcella Toft hon är 19 år, har körkort, går f23, söker för det behövs folk och jämlikhet är viktigt. Hon vill
få in det mer och se till att alla föreningar och kommitteer har ett grundläggande jämlikhetsarbete.

Karina Bache är 20 år, har inte körkort, går f23, hon söker då hon bryr sig mycket om jämlikhet och vill
arbeta med detta. Hennes hjärtefråga är HBTQ personer och att de ska känna tillhörighet på sektionen. Känner
också att då man frågar om namn bör man även fråga om pronomen.

Sektionsmötet beslutar

att välja Marcella Toft och Karina Bache till ledamöter i JämF.

§16e Sektionsstyrelsen

§16e i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Alexander Ternström

Alexander Ternström är 20 år, har körkort, går f22, han söker för han suttit som vice ordförande i SNF och
tyckte det var kul att föra studenters åsikt mot högskolan och vill ta det vidare. Han blev också väldigt nöjd
med verksamhetsplanen och vill se till att den blir genomförd. Han tycker om att gå på möten. Det bästa med
SNF var cocktailpartyn och leda möten då ordförade inte var där. Frågor som han vill driva under året täcks i
verksamhetsplanen men främst är arrdiversitet. Han tycker att vara firmateckanre är ett stort ansvar som han
tänkt på ett tag och är beredd att axla. Han har inte tänkt på något speciellt som årets styret gjort fel. Han
känner att arbetet i Bakisclubben får ändå gå före men då kakorna står i ugnen ska han nog lösa att styra
sektionen. Han är med på att man har mycket makt som ordförande men då har man också mycket makt att
dela ut, och förhoppningsvis då lika i styret. Han skulle säga att han är bra på att representera sektionens åsikt,
då den inte stämmer med hans egen kan han ändå se argumentet och presentera detta. Då styret är ganska
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omfattande bör de flesta motioner ha en åsikt från styret, men han ser också att det finns frågor där styret bör
lämna det öppet till sektionsmötet.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alexander Ternström till sektionsordförande, tillika firmatecknare för Fysikteknologsektionen vid
Chalmers Studentkår (Org.nr. 857208-8477) enligt punkt 14.1.2 i Stadga, i sektionsstyrelsen
verksamhetsår 24/25.

§16e ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Marcus Johansson

Marcus Johansson är 23 år, har körkort, går f20, söker för att han vill fortsätta utveckla sektionen och göra
vad han kan för att hjälpa nästa generation av aktiva. Han ser fram emot möten med Tord. Som vice jobbar man
mycket med kommitteer och han tycker det ska bli kul att jobba med detta och driva deras verksamhet framåt.
Han är redo att axla rollen som ordförande då Alexander inte är närvarande. Hans tankar om stormöten är att
man kan ha fler och mer uppdelade stormöten med olika inriktningar. På så vis kan man gå på de som är mest
relevanta så kan man ta detta vidare mellan sig. Ett projekt han vill driva är att ta fram kommitteutbildningar
då han nu i ett år jobbat med att utbilda NollKn.

Sektionsmötet beslutar

att välja Marcus Johansson till vice Sektionsordförande.

§16e iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Elias Rangert

Elias Rangert är 21 år, har inte körkort, läser f21, han söker för att han vill ha mer påverkan på sektionen
och kassör då han tror att det är ett givande arbete. Att det är ett ensamt arbete att sitta och bokföra är inte
ett problem så länge han vet vad han ska göra. Bästa bokföringskontot är 1934. Han har inga tips till kassörer
då han inte har suttit än. Ansvaret att hjälpa andra kassörer känns fine.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elias Rangert till sektionskassör, tillika firmatecknare för Fysikteknologsektionen vid Chalmers
Studentkår (Org.nr. 857208-8477) enligt punkt 14.1.2 i Stadga, i sektionsstyrelsen verksamhetsår 24/25.

§16e iv Val av sekreterare

Det finns 2 sökande:

• Joel Kristensson

• Elin Gustafsson

Joel Kristensson är 20 år, har inte körkort, f22. Han söker då han vill engagera sig i studentlivet och jobba på
sektionen. Han tror att sekreterare hade passat honom. Han tycker det är kul att fiffla runt bland dokumenten
på Ftek. Den del av sekreterararbetet han ser mest fram emot är att få ner information på ett bra sätt som
alla kan ta del av. Han tar inte illa upp när folk rättar honom. Han har inte några egna projekt han vill jobba
med under året. Han har runt 60 wpm. Hans taktik för att hålla sig strukturerad är att jobba mycket med
kalender. Han tycker om latex. Anledningen till att han inte sökte posten från början var för att han sökte DP
istället och han känner nu att han ändå vill engagera sig på något vis. Han har inte någon tidigare erfarenhet
av styrelsearbete eller posten egentligen men han tycker det är kul att få en förståelse för styrdokument och hur
de funkar. Det i verksamhetsplanen som han ser mest fram emot är den engelska biten.
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Elin Gustafsson är 21, hon har körkort men kör inte helikoptern, går f22. Hon söker då hon har antecknat
för F6 i ett år och det känns kul att göra det lite mer seriöst. I stort ser hon på styretarbetet som kul, kul
att tänka framåt och hur man kan utveckla sektionen. Det finns mycket att jobba på och det ska bli kul. Det
hon ser mest fram emot är att anteckna under och sammanställa protokoll efter möten. Hon blir bara glad om
folk rättar henne. Egna projekt hon vill driva under året är att göra saker mer tillgängligt för alla och sprida
information längre än till de sektionsaktiva. Hon sökte inte från början då hon velade väldigt mycket och det föll
mellan stolarna i och med CM. Hon kommer lära sig mycket om latex och overleaf. Hennes teknik för att arbeta
organiserat är att skriva upp småpunkter och jobba vidare med dessa. Tidigare erfarenheter är att anteckna för
F6 i ett år, hon har också hoppat in på några styretmöten så hon vet lite vad det handlar om.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elin Gustafsson till sekreterare i styrelsen.

§16e v Val av skyddsombud

Det finns 1 sökande:

• Elin Ekstedt

Elin Ekstedt är 22, har körkort, läser f21. Hon söker för hon vill fortsätta vara aktiv på sektionen. Det man
kan jobba med som SAMO är att få sektionsmedlemmarna att må bättre och jobba med den mentala hälsan.
Hon ser positivt på att jobba med SNF då hon tror att många blir stressade av plugget. Hon tycker det är svårt
att få folk att rapportera in de saker som händer. Man kan behöva ta en del jobbiga samtal, även med folk hon
känner, men detta ser hon inte som ett problem. Angående den fysiska miljön på Hilbert ser hon det som sin
chans att göra det lite finare och trevligare. Då man medlar mellan två parter är det viktigt att vara objektiv
och inte låta persoliga åsikter lysa igenom. Hon tycker det är kul att gå på möten då det är där man får mycket
info.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elin Ekstedt till skyddsombud.

§16e vi Val av informationsansvarig

Det finns 1 sökande:

• Jakob Fredby

Jakob Fredby är 22, har körkort, läser tm21. Han söker för att kunna göra en förändring på sektionen. Han
söker info då han ser fram emot att jobba med de nya kommunikationskanaler. Han ser dåligt på Facebook
då det är många som inte har det och det är lite svårt att hitta info där. Han ser också att nyhetbrevet kan
utvecklas och bli mer utbrett på sektionen. PR borde komma ut 2 veckor innan arret och det viktigaste att
ha med är tid och plats. Plattformar som kan vara bättre än facebook är Discord eller Orbi. Att sitta med i
Spidera är något han tror blir spännande och lärorikt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Jacob Fredby till informationsansvarig.

§16f Talmanspresidium

§16f i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Oskar Jonsson

Oskar Jonsson är 21, har körkort, läser f22. Han söker för han vill ha all makt utan ansvar. Det verkar också
kul att leda sektionsmöten, har lett möten förr. Han kan banka klubba. Han har stannat på hela sektionsmöten
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förut. Han har hållit i möten som ligger på ungefär samma nivå. Han är lite sugen på sektmöte på gasquen
igen. Fikabudgeten borde ligga på 2 procent av cmbudgeten. Han kan justera hatt och fika efter ett tema. Han
kommer kunna boka HA1 innan datasektionen gör det. Han ska matcha Kelmends kärlek för posten genom en
bra överlämning. Det blir svårt att vara lika laidback som Kelmend om han inte får en gungstol eller säng. Den
hatt han helst inte vill ha är en som är varm.

Sektionsmötet beslutar

att välja Oskar Jonsson till Talman.

§16f ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Axel Flordal

Axel Flordal är 22, har körkort, läser tm20. Han söker för det är viktigt att mötena är välfungerande. Om
han har ett ankrace så får ankorna som är med vara lite mer obskyra som sällan representeras. Han är beredd
att hålla sig neutralt i stort på sektionsmöten även om man inte måste vara helt neutral. Något han inte vill ha
som hatt är nått svalt och luftigt. Han ska lösa bifallgifarna.

Sektionsmötet beslutar

att välja Axel Flordal till vice talman.

§16f iii Val av sekreterare

Det finns 0 sökande:

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta posten sekreterare i talmanspresidiet.

§16g Focumateriet

§16g i Val av kapten

Det finns 1 sökande:

• Nico Renaudo

Nico Renaudo är 25, har körkort, läser f20. Han söker för det är kul. Bästa kaptenen är kapten svartskägg. En
bra kapten styr skeppet dit det ska, ser till att allt går rätt till ute på havet och fixar mycket guld till kistan.
Både läsk och godis. Han ska sätta stopp för onda makter som vill stoppa läskens framfart.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nico Renaudo till Kapten i Focumateriet.

§16g ii Val av automatpirat

Det finns 1 sökande:

• Fredrik Frones

Fredrik Frones är 23, har körkort, läser f22. Han söker för han tycker om flipperspelen och automaten. Han
gjorde sig av med skägget då han åkte båt och det blev så. Han kommer balansera phaddergruppschef och
arbetet som automatpirat. Han känner sig lite som en kapten krok.

Sektionsmötet beslutar

att välja Fredrik Frones till automatpirat.
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§16g iii Val av kistväktare

Det finns 1 sökande:

• Hassan Abla

Hassan Abla är 21, har körkort, läser f22, han vet inte varför han söker. Han har funderat på att köpa en krok.

Sektionsmötet beslutar

att välja Hassan Abla till kistväktare.

§16g iv Val av 5 ledamöter

Då samtliga nominerade till förtroendeposter valdes in går gruppnomineringen igenom automatiskt.

§16h Djungelpatrullen

§16h i Val av Överste

Det finns 3 sökande:

• Albin Schmidt

• Viktor Rolf

• Gabriella Hogmalm

Albin Schmidt är 21, har inte körkort, läser tm22. Han söker för det känns helt rätt. Beklagar att de nominerade
inte kommer med då han ska fylla DP med personer från phg 255. Han ska bara arra vegetariskt i början, sen
veganskt och sen inte alls. Bästa djuret är flodhäst, men egentligen mygga. Han ska göra om Raum till serverrum
för Spidera. Då kan man dricka vatten i soffan.

Viktor Rolf är 21, har körkort, läser tm. Han söker för att DP är den bästa kommiittén. Han vill se till att
dupen blir den bästa på sektionen och i hela världen. Han har uppförsbacke då han är från Borås, men tänk
också på alla utmaningar han klarat. Förutom att vara från Borås och utmanad så är det sämsta med Borås
att alla barer stänger vid 01. De har en djurpark. Om han lyckas hålla bästa dupen åker han till Borås. Han
gick Bäckängsgymnasiet. Han kan bli respekterad även om han är från Borås, han tycker det är meriterande.

Gabriella Hogmalm är 20, har körkort, läser f23. Hon ser inga problem med att sitta DP och FnollK. Gabriella
tycker inte att korvarna är så långa, Kelmend protesterar. NollK är bättre. Kom ihåg att phaddra.

Sektionsmötet beslutar

att välja Viktor Rolf till Överste.

§16h ii Val av Rustmästare

Det finns 2 sökande:

• Lena Stanievicz

• Nina Eklund

Lena Stanievicz är 19, har inte körkort, läser f23. Hon älskar Focus och DP. Det hon vill förbättra med Focus
är organisationen med gafflarna och hur många som finns. Inga gafflar i frysen och inga gaffeltjuvar. Hon kommer
inte att vilja forsätta jobba på distans. Hon vill installera en kompost så man inte slänger all skit i samma. Hon
kommer göra vad som krävs för att plocka Hilbert. En bra rustmästare är målorienterad och älskar Focus.

Nina Eklund 20 år, har körkort, läser f23, tycker om uppmärksamhet. Hilbert ska bli ett safespace för Nollan.
Hon ska byta namn på posten till Rustis och tycker att den redan heter det. Hon löser Hilbert innan sommaren.
Hon är beredd att lägga en dag i månaden på DPs arbete.
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Sektionsmötet beslutar

att välja Lena Stanievicz till Rustmästare.

§16h iii Val av Skattmästare

Det finns 2 sökande:

• Ella Egedal Henrysson

• Matilda Hellström

Matilda Hellström (söker via ombud) är 22, har körkort men har aldrig kört bil, f21. Söker för att bli
patrullman i djungeln. Ingen skatt ska undslippa mina giriga klor. Ska bli den mest fruktade patrullmannen.
Inte sektionsgris. Bästa valutan är Dogecoin.

Ella Egedal Henrysson är 20, har körkort, läser f23. Hon söker för att hon har en plan på att plocka alla
kassörsposter och bli superkassör. Hon kan inte häva korv. Hon sökte inte kassör i styret då DP är steg ett. Man
ska börja med det lättaste. Det är slöseri med pengar att slänga mintuflaskor i golvet.

Sektionsmötet beslutar

att välja Matilda Hellström till Skattmästare.

§16h iv Val av 7 adjutanter

Då samtliga nominerade till förtroendeposter valdes in går gruppnomineringen igenom automatiskt.

§16i Studienämnden

§16i i Val av ordförande

Det finns 3 sökande:

• Nils Grimbeck

• Anton Nordbeck

• Emil Danberg

Nils Grimbeck är 22, har körkort, läser tm21. Han söker för att studiefrågan är viktig och han såg att
ordförande posten var vakant. Han tycker att det är viktigt att vi som studenter deltar i studiepåverkan. Han
tycker också att det är viktigt att bevaka de programomläggningar som sker nästa år, så det sker på ett bra
sätt. Det finns problematik med psykisk hälsa kopplat till studierna som man behöver hålla koll på. Han har
varit aktiv i FUM och har varit inne och nosat på utbildningsfrågor då han suttit med i utbildningsrådet. Han
tror att vi behöver ha ett påverkande arbete mot högskolan och jobba aktivt som studenter med workshops och
liknande, se vad som är studenternas åsikter och hur ser vi på och hanterar den situation vi sitter i som vi inte
kan styra. Kombinera workshops och pluggkvällar. Engengemang för kursutvärderingar tror han man kan skapa
genom att informera om posten och arvoderingen men också informera om varför det är viktigt. Han har sett
på kårnivå att det är lättare att engagera folk om de förstår nyttan. Att vara ledamot i styret är Nils taggad på,
han tycker det är viktigt med sammarbetet mellan SNF och styret samt att SNF är med i forum där beslut tas.
Att man representerar medlemmarnas och inte sin egen åsikt ser han som något viktigt och ett stort ansvar.
Att han inte sökte via valberedningen har att göra med att han har haft väldigt mycket att göra under våren så
han missade aspningen. Då han inte kunde delta i aspningen valde han att inte söka. När han såg att posten var
vakant blev han sugen på att söka då han tidigare har varit intresserad av SNF. För att tagga igång medsittande
gäller det att jobba mycket med gruppen och gruppdynamik tidigt. Det kan man inte göra när motivationen
sviktar utan det måste göras innan. Detta är något som han har gjort och sett vikten av. Hitta en gemensam
värdegrund och kärna gör att det blir lättare att jobba tillsammans senare. Det gör också att det blir lättare
att uppfatta då det kanske är svårt för en medsittande. Nils håller inte med om att hög belastning är en bra
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utbildning. Det som gör utbildningen bra är att man tar till sig mycket och då måste man ha tid att göra det.
Det kan vara dumt att ta bort saker för att minska arbetsbelastningen för då missar man saker men han tror
att man kan göra det på ett mer effektivt sätt. Han skulle kunna tänka sig några andra poster inom SNF, men
det är då de som jobbar mycket med utbildningen. Det är främst ordförande han är intresserad av då man där
tar del av styret och utbildnings utskottet. Han är sugen på att ta till sig viktiga punkter och föra dessa vidare
till resten av SNF. Nils ser att det är viktigt att lyfta frågor i många forum och SAMO och SNF är aktiva i olika
kretsar vilket gör samarbetet mellan SAMO och SNF viktigt. Samarbeta med andra studienämnder är viktigt
då man kan se vilka frågor man kan driva som grupp då man har mer att säga till om när man är många.

Anton Nordbeck är 26, har inte körkort, läser tm21. Han söker för att SNFs arbete är väldigt viktigt, kanske
bland det viktigaste på sektionen. Han känner att han skulle kunna bidra till detta arbetet. Den psykiska hälsan
är inte den bästa, tankar på att förbättra denna är att fortsätta arbetet som förra året startade med olika typer
av plugg-arr. Det är viktigt med det kontinuerliga arbetet med att försöka göra kurserna så rimliga som de kan
vara. Det som gör honom kvalificerad är att han satt som årskursrepresentant för 2 år sedan så han har bra
insikt i SNFs arbete. Utöver det så har han i år suttit i Frek, det tillför en hel del erfarenheter med Chalmers
och PA. En bra SNFordförande ska både kunna lyssna och se till att ledamöterna kan göra sitt jobb och driva
de frågor som de är intresserade av. I styret som representant för SNF ser han det som sin uppgift att lyfta
studieperspektivet i arbetet. Det ska såklart kombineras med det övriga arbetet. Han har inte så bra koll på
hur samarbete med SAMO och andra studienämnder ser ut, vet att det finns kontakt med andra, speciellt inom
KFM. Han vill se ett närmare arbete med SAMO då det är samma grundläggande problem men att SNF och
SAMO angriper dem från olika håll. Att representera studenternas åsikt mot högskolan har han inte några
problem med. Han tycker generellt att teknologer har rimliga åsikter.

Emil Danberg är 20 år, har körkort, läser tm23. Han har kursutvärderat och tycker SNF verkar kul. Viktigt
att göra F till en bra utbildning. För att göra den psykiska hälsan bättre behöver man diskutera med föreläsare
och se hur man kan avlasta elever. Att föra studenters talan är något han är redo för och tror kommer bli kul.
Han tycker om möten. Det var kursutvärderingen som fick honom att söka. Han hade kunnat tänka sig de andra
posterna utom masteransvarig.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nils Grimbeck till ordförande i SNF.

§16i ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Pontus Lindgren

Pontus Lindgren (Söker vi ombud) läser f20, är 23, har körkort. Han söker för att han har ett intresse för
utbildning och länge varit engagerad inom Intize. Han vill nu under sitt sista år på Chalmers vara aktiv inom
sektionen. Han kommer kirra de bästa föreläsarna till cocktailpartyt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Pontus Lindgren till vice ordförande.

§16i iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Ludwig Lewis

Ludwig Lewis är 20 år, har körkort, läser tm22. Han tycker SNF gör ett viktigt arbete. Om man inte förbättras
är det dåligt. Det bästa bokföringskontot kommer han inte ihåg. Mer pengar kan innebära en förbättring. Han är
lite sugen på att lägga mer pengar på att jobba med psykisk hälsa. Han har också kollat på premieobligationer.

Sektionsmötet beslutar
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att välja Ludwig Lewis till kassör i SNF.

§16i iv Val av sekreterare

Det finns 1 sökande:

• Emil Danberg

Emil Danberg är 20 år, har körkort, läser tm23, vill bli sekreterare och sitta i SNF för att driva arbetet framåt
och hjälpa till under mötena. Han känner också att det skulle vara kul att lägga en del arbete på cocktailpartyt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Emil Danberg till sekreterare i SNF.

§16i v Val av kandidatansvarig

Det finns 1 sökande:

• Viktor Carlsson

Viktor Carlsson är 17 år, har inte körkort, läser tm23, söker för att kunna påverka studierna. Valberedningen
har stavat fel på hans namn, men det har han överseende för. Hans tanke är att hitta kursutvärderare för att
slippa arga mail från examinatorer. Han är okej med att sitta org i FnollK nästa år.

Sektionsmötet beslutar

att välja Viktor Carlsson till Kandidatansvarig.

§16i vi Val av masteransvarig

Det finns 0 sökande:

Sektionsmötet beslutar

att vakantsätta posten som masteransvarig.

§16i vii Val av veckobladerist

Det finns 1 sökande:

• Anton Nordbeck

Anton Nordbeck är 26, har inte körkort, läser tm21. Han söker för att han tycker SNFs arbete är viktigt, segt
om man inte kan hitta gamla tentor. Han har ett stort hat mot programmeringen i årskurs 1 och har som mål
att bli av med den kursen. Han ser positivt på ett namnbyte till SNTm.

Sektionsmötet beslutar

att välja Anton Nordbeck till veckobladerist.

§16i viii Val av matansvarig

Det finns 1 sökande:

• Samuel Andersson

Samuel Andresson är 21, har körkort, f23. Han söker för att det finns mycket loot om man är matansvarig.
God mat han kan är bacondadlar. Posten är mest bara bulk för att bli stor som Dragos. Det är inte bara arbete
med mat, han ser att rollen som sektionsaktiv kommer bli kul. Han kommer inte byta vinet mot mjölk men kan
lägga det som komplement. Han kan tänka sig att ta fram en ny rätt till varje cocktailparty men lovar inget.

Sektionsmötet beslutar
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att välja Samuel Andersson till matansvarig.

§16j F6

§16j i Val av sexmästare

Det finns 1 sökande:

• Isa Sundén

Isa Sundén är 20, har körkort, läser f22. Hon söker för hon vill vara en del av gemenskapen men också
möjliggöra en kul tid för andra studenter. För att hålla medsittande i schack så ser man till att de inte gör
något dumt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Isa Sundén till Sexmästare.

§16j ii Val av sexreterare

Det finns 1 sökande:

• Gustav Andersson

Gustav Andersson är 24, har 5 körkort, läser f23. Han vill sitta vice för det är gött med makt utan ansvar.
Bästa gasquetemat är epadunk-gasque. Han är så taggad på att aldrig sluta diska. Den ingrediens han inte vill
se i ett mittenglas är tabasco. Bästa låten att diska till är vilken som helst då han älskar att diska. Han kommer
inte upprepa tema rymden på en gasque.

Sektionsmötet beslutar

att välja Gustav Andersson till sexreterare.

§16j iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Philip Wetterberg

Philip Wetterberg är 20, har inte körkort, läser f23, han söker för det är kul och härliga människor som sitter
och har sökt. Han tycker om tandkräm som smakar mint men tror att detta kommer ändras. Kassörstallrik
tycker han om. Med inf pengar hade han arrat inf CM gasquer. Skillnaden mellan pyssling och kassör är att
kassör har mer makt.

Sektionsmötet beslutar

att välja Philip Wetterberg till kassör.

§16j iv Val av 0-6 ledamöter

Då samtliga nominerade till förtroendeposter valdes in går gruppnomineringen igenom automatiskt.

§17 Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.

§18 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:
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Fysikteknologsektionen, Chalmers

• Munira och Liam nomineras av Joel Johanesson
Då gameboy skulle arra brädspelsdup och skulle köpa tre flak så gjorde dom det och det gick bra. De
märker att det kostar lite mer än väntat, de har då betalat för 121 Halmstad Crush istället för 12 som de
köpte.

• Katjakaj nomineras av Samuel
Han misslyckades med en oralamputering av Flens stortå. Flens är glad att han misslyckades. De befinner
sig i ett rum på en båt då Katjakaj får för sig att suga på tån. Flens ser i hans blick att något är på tok.
Då biter Katjakaj till. Tån gick inte av.

Sektionsmötet beslutar

att Munira och Liam var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare Hassan Abla går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge Munira Dumvästen.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas 02:22 av talman Kelmend Muriqi.
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Förteckning över bilagor

A Preliminär Verksamhetsplan

B Preliminär Budget

C Proposition om JämF som sektionsförening

D Motion om Incidenter

E Motionssvar till Incidenter

F Motion om policies

G Motionssvar till policies

H Motion om mat på sektionens arr

I Motionssvar till mat på sektionens arr

J Motion om Finformskassören

K Motionssvar till Finformkassören

L Motion om offentliga rösträkningsresultat

M Motionssvar till offentliga rösträkningsresultat
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Sektionsstyrelsen
Preliminär verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
Preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2024/2025

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2024/2025 verka för följande mål:

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar att fortsatt jobba med kommunikation på sektionen som samtliga medlemmar
kan ta del utav.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera sektionens kommunikationskanaler
Sektionsstyrelsen ska fortsätta att utvärdera de nuvarande kommunikationskanalerna som an-
vänds av sektionen och, om det finns ett behov av förändring, implementera dessa inför mottag-
ningen 2025.

• Sprida information på engelska
I dagsläget skickas en stor del av informationen om arrangemang endast på svenska. Sektions-
styrelsen ska arbeta med att information om samtliga arrangemang ska komma ut på svenska
och engelska. Vissa arrangemang på sektionen hålls på svenska, och i dessa fall ska det även
framgå i den engelska informationen.

• Utveckla den interna kommunikationen
Styret strävar efter att förbättra spridningen av information inom sektionen. För att säker-
ställa att relevant information når föreningar och funktionärer på ett effektivare sätt än via
styrelsemötesprotokoll, ska styret utvärdera och eventuellt omstrukturera nuvarande kommuni-
kationsmetoder. Detta kan inkludera förändringar i strukturen för stormöten för att säkerställa
att alla sektionsaktiva får tillgång till relevant innehåll för sin verksamhet.

Sektionsaktiva
De flesta av sektionens medlemmar tar del av sektionen som eller genom sektionaktiva. Styrelsen anser
därför att det är viktigt att jobba med att invalen blir så rättvisa som möjligt samt att det regelbundna
arbetet för de sektionsaktiva underlättas.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera invalsprocessen för föreningar
Söktrycket till de föreningar som för närvarande inte har valberedning har ökat. Detta resul-
terar i att antalet sökande överstiger antalet tillgängliga poster, där invalen endast baseras på
presentationer på sektionsmöten. Detta kan dels avskräcka intresserade från att söka poster och
dels leda till att valet baseras på otillräcklig information om varje sökande. Styrelsen ska därför
arbeta med att utvärdera ett system för dessa val som säkerställer en rättvis process utan att
överbelasta valberedningen.

• Underlätta den vardagliga verksamheten
Sektionsstyrelsen anser att en del av det arbete som görs på sektionen kan underlättas. Styrelsen
ämnar därför att utvärdera dagens stöd för sektionsaktiva i deras verksamhet. Detta inkluderar
att ge riktlinjer för utarbetande av verksamhetsplaner och överlämningar, för att säkerställa bra
förutsättningar för nya sektionsaktiva samt kontinuitet i verksamheten. Sektionsstyrelsen vill
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Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

även fortsätta kolla över och bygga på de utbildningar som hålls för sektionens aktiva. Slutligen
vill styrelsen också se över vilka övriga arbetsuppgifter som görs regelbundet av de aktiva samt
hur dessa kan underlättas.

Utbyggnad av sektionslokal
Focus kommer med stor sannolikhet expanderas under det kommande verksamhetsåret.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Slutföra expansionen av Focus
I dagsläget ser det ut som att Focus kommer kunna expanderas med Hilbert under verksam-
hetsåret 2024/2025. Styrelsen kommer därmed att fortsätta arbeta med att slutföra expansionen
av Focus. Dessutom planerar styrelsen att fortsätta utveckla samarbetet med sektionen Globala
system, vilket bland annat innefattar att de vid behov kan få tillgång till köket på Focus.

Arrangemang och nöjesliv
Arrangemangen är en betydande del av sektionens verksamhet. Styrelsen anser att det är viktigt att
alla medlemmar på sektionen upplever ett varierat och engagerande nöjesliv med olika arrangemang
att delta i.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utöka arrangemangsdiversiteten
Sektionsstyrelsen 2023/2024 har arbetat med att utvärdera vilka typer av arrangemang som
sektionen vill se mer av, genom bland annat en medlemsenkät. Styrelsen ämnar nu att se över
nöjeslivet så flertalet av de arrangemang som efterfrågas kan arrangeras. Dessutom har styrel-
sen noterat ett ökat intresse för enstaka arrangemang hållna av ett fåtal sektionsmedlemmar.
Styrelsen vill jobba med att ge denna möjlighet till fler, genom att sprida information om hur
man går till väga för att som sektionsmedlem hålla i ett arrangemangsom man är intresserad av.

• Främja inkludering av internationella studenter och masterstudenter
Internationella studenter samt masterstudenter från andra kandidatprogram har svårt att komma
in i studentlivet på sektionen. Många av arrangemangen hålls idag av och för de som går eller
gått en kandidat på sektionen. Styrelsen ska därför jobba med att inkludera dessa studenter i
sektionens verksamhet.
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Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 24/25

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Prel Budget
Fysikteknologsektionen 24/25

INTÄKTER 24/25 23/24
Program 401 000 401 000
Sektionsavgift 82 000 81 800
FARM 600 000 601 910
F6 394 000 394 000
DP 400 000 396 600
FnollK 58 000 58 330
Focumateriet 20 000 36 450
Sektionsbil 30 000 22 000
Uthyrning Focus 20 000 13 000
Sektionsaccessoarer 6 000 15 000
Sektionens vecka 0 4 000
SaFT - PA Bidrag 20 000 12 000
SaFT - Deltagaravgift 0 8 000
LOK-stöd 5 000 5 000
V̊arbal 20 000 20 000
Övriga intäkter 6 000 10 000

TOTALT: 2 062 000 2 079 090

RESULTAT 16 866 kr 3 293,50 kr

UTGIFTER 24/25 23/24
FARM 230 000 231 820,5
F6 394 000 394 300
DP 400 000 396 000
FnollK 315 000 314 383
Focumateriet 25 000 35 220
SNF 72 700 72 700
FIF 45 950 38 460
Foton 9 700 12 540
Fabiola 19 000 19 000
Gameboy 16 000 12 750
JämF 16 700 15 200
BalNgt 46 700 40000*
Valberedning 9 050 6 160
Tidning 3 599 3 599
Finform 11 100 11 850
IT 12 475 8 475
Utbildning 3 220 3 570
Sektionsmöten 15 440 15 940
Möteskostnader 4 800 4 800
Sektionens vecka 26 500 29 500
Sammanh̊allning sektionsaktiva 17 900 20 400
Sektionsbil 73 400 84 200
Hofflor 8 000 8 000
Ärtsoppa 12 000 12 000
Julbord 27 000 27 000
Upprustning 115 000 131 500
Finansiella avgifter 15 700 13 229
Sektionsaccessoarer 0 5 000
Sektionspott 43 800 43 200
SaFT 20 000 24 000
Styret 35 400 41 000

TOTALT: 2 045 134 2 075 796,50

* V̊arbal kostnader 23/24
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Förtydligande av budgetposter

STYRET 24/25 23/24
Serveringstillst̊andskostnader 2 000 0
Kontorsmaterial 1 500 1 500
Upprustning styretrummet 1 500 2 500
Subventionering vegetarisk mat 3 500 8 000
Tryckmaterial 6 000 6 000
Utvärderingsfika 500 1 000
PA Fika 500 500
Teambuilding styret 2 500 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 3 500 4 000
Kärnstyret - överlämning 600 600
Representationskläder 3 000 3 000
Arbetsmat 7 500 7 500
Övrigt 1 000 1 000

TOTALT: 35 400 41 000

SNF 24/25 23/24
Cocktailparty 44 000 44 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
VBL 3 000 3 000
SNFika 3 000 3 000
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning 4 000 4 000
Representationskläder 4 500 4 500
Övriga utgifter 4 500 4 500

TOTALT: 72 700 72 700

FINFORM 24/25 23/24
Tidning LP0, Mottagningsnummer 1 500 1 500
Tidning LP1 2 000 2 000
Tidning LP2 2 000 2 000
Tidning LP3 2 000 2 000
Tidning LP4 2 000 2 000
Reportage 1 000 1 000
Byte av ansvarig utgivare 600 600
Aspning 0 750

TOTALT: 11 100 11 850

FIF 24/25 23/24
Bokningar av pass 22 000 19 100
Materialinköp 3 000 2 800
Motionshallen 1 250 1 250
H̊alla i CM 3 000 3 000
Deltagande CM 2 100 2 100
Subvention Göteborgsvarv 1 800 1 800
Teambuilding 2 700 810
Aspning 1 500 800
Överlämning 900 900
Arbetskläder 5 400 5 400
Representationskläder 1 800 0
Övriga utgifter 500 500

TOTALT: 45 950 38 460

FOTON 24/25 23/24
Ny kamerautrustning 0 6 500
Material 1 000 1 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 500 750
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 690
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 9 700 12 540

FABIOLA 24/25 23/24
Fabiolahäng 4 000 4 000
Bastu 3 000 3 000
Övriga Arrangemang 4 000 4 000
Teambuilding 3 000 500
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 1 000 500
Representationskläder 3 000 6 000

TOTALT: 19 000 19 000
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GAMEBOY 24/25 23/24
Brädspelskvällar 4 800 4 800
Material mm. 3 000 3 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 000 750
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 16 000 12 750

JämF 24/25 23/24
Arrangemang 8 000 9 000
Mensskydd 500 1 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 16 700 15 200

BalNgt 24/25
V̊arbal 40 000
Pufftack V̊arbal 1 500
Teambuilding 1 800
Aspning 1 000
Överlämning 600
Representationskläder 1 800

TOTALT: 46 700
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Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

F6 och DP

Mest skillnad p̊a grund av inflation som p̊averkar matkostnader och liknande.

Focumateriet

Minskade inkomster och utgifter efter granskning av de senaste resultaten.

FIF

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Foton

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Fabiola

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Gameboy

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

JämF

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

BalNgt

BalNgt är nu sektionsförening varav de f̊ar en egen post i sektionsbudget

Valberedningen

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

IT

Adobe licens för hel år, som kan användas av sektionsorgan, är nytt.
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Sektionens vecka

Minskad budget för sektionensmiddag efter revidering av senaste årens arrangemang.

Sektionsbil

Diverse kostnader har förändrats som ökade bränslekostnader, minskad kostnad för försäkring samt mindre ändringar i
diverse poster.

Upprustning

Upprustningen av Focus höjdes under året och kommer fortfarande ligga p̊a en högre niv̊a d̊a inköp planeras att göras
till den nya delen av Focus. LOB tejp budget är ny, har tidigare legat enskilt.

Finansiella avgifter

Försäkring genom Chalmers studentk̊ar är nytt, tidigare inte funnits en post för denna kostnad.

Sektionspotten

Minskad budget för blandat men ökad budget för funktionärer d̊a kostnader under året har varit högre än förväntat.

SaFT

Kostnader för resa under höst och v̊ar tillagda återigen.

Styret

Kostnader för ansökningar av serveringstillst̊and är tillagt, diverse kostnader ändrat utifr̊an föreg̊aende års resultat.

Sammanfattningsvis

Flertalet mindre ändringar har skett, inga stora utan mest korrigeringar av det som setts fr̊an föreg̊aende år. Har man
fr̊agor ställs dessa p̊a sektionsmötet.
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JämF som sektionsförening
21 april 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition om JämF som sektionsförening

Bakgrund

P̊a sektionsmötet 2023-05-11 fattades ett beslut om att JämF skulle f̊a status som sektionsförening istället
för deras tidigare status som funktionärsposten. JämF har sedan dess diskuterat vilka åligganden som
föreningen önskar ha. Med detta i åtanke, samt det tidigare beslutet som togs vid sektionsmötet, tycker
styrelsen att det är klokt att uppdatera reglementet för att återspegla denna förändring och de önskade
åliggandena. Sektionsstyrelsen har även haft en diskussion med JämF kring huruvida SAMO behöver
vara en del av JämF och kommit fram till att det inte är nödvändigt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §3.3.6 i reglementet göra följande ändring:

Det åligger sektionsstyrelsens skyddsombud:

att vara sektionens studerandearbetsmiljöombud samt vara sektionens jämlikhetsansvarige.

att lyda under tystnadsplikt i sitt uppdrag.

att tillvarata sektionsmedlemmarnas intressen i skyddsfr̊agor, jämlikhets- och jämställdhetsfr̊agor
och samarbeta med Chalmers studentk̊ars kontaktperson samt högskolans skyddsombud.

att deltaga p̊a studienämndens möten d̊a arbetsmiljöfr̊agor behandlas.

att vara sektionsstyrelsens representant i JämF.

att under §6.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens sektionsföreningar är:

• Fabiola

• FIF

• Foton

• Game Boy

• Baln̊agonting

• JämF

att i reglementet lägga till §6.8 JämF

att lägga till §6.8.1 i reglementet:

JämF är sektionens jämlikhetsförening.

att lägga till §6.8.2 i reglementet:

JämF best̊ar av 6 frist̊aende ledamöter. JämF har inga förtroendeposter.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
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att lägga till §6.8.3 i reglementet:

Det åligger JämF:

att menssäkra Focus.

att arrangera utbildningar och workshops som medvetandegör jämlikhetsfr̊agor, b̊ade för sektions-
medlemmar och sektionsaktiva.

att tillse att sektionens verksamhet riktar sig till samtliga sektionsmedlemmar, inklusive interna-
tionella studenter.

att främja och utveckla sektionens jämlikhetsarbete.
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att under §7.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens funktionärer är:

• Finform

• S̊angförmännen

• Revisorer

• Dragos

• Fanfareriet

• Bilnissar

• Blodgruppen

• Kräldjursv̊ardare

• Dumvästinnehavare

• Bakisclubben

• Spidera

• Sektionsnörd

• Piff och Puff

• JämF

• Mastermottagningsansvarig

att i reglementet ta bort §7.15 JämF



Motion om Incidenter Axel Flordal

Motion om
Incidenter

Axel Flordal

Bakgrund

Styret har av n̊agon anledning bestämt att de kan ignorera incidenter de inte vill ta upp av n̊agon
anledning, t.ex. hade krävt faktiskt arbete, hade visat att de var inkompetenta, osv. Detta är absolut
inte till̊atet enligt incidenthanteringspolicyn som är satt av styret själva, och och att detta inte kan vara
till̊atet bör vara uppenbart för varenda rimliga människa.

Enligt incidenthanteringspolicyn s̊a m̊aste

• ”Styret ska behandla varje incident de blir ombedda att lyfta.” enligt 4.1.1.

• ”Incidenter ska behandlas utan onödig fördröjning.” enligt 4.1.2.

• ”Incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela Styret. Förarbete i form av
informationsinhämtning kan ske av enskild styretmedlem.” enligt 4.1.3.

Sl̊ar man ihop 4.1.1 och 4.1.3 f̊ar man en tydlig bild av att alla incidenter ska behandlas och behandlas
och beslutas om av inför hela styret. Detta har kärnstyret bestämt inte gäller och anser att de själva kan
avfärda alvarliga incidenter utan att sektionens regler följs eller att n̊agon ska behöva straffas.

Med detta vill jag förtydliga med ett sektionsmötesbeslut att detta inte är okej och att sektionssty-
relsen genast slutar med detta betende och istället tar sin roll p̊a allvar.

Yrkande

att Styret ska behandla varje incident de blir ombedda att lyfta.

att Incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela Styret.
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2024-04-18

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om Incidenter

Bakgrund

Sektionsstyrelsen vill p̊apeka att ett sektionsmöte inte är rätt forum att diskutera n̊agon incident.
Styrelsen anser att samtliga inrapporteringar av incidenter har hanterats. Hanteringarna har utg̊att
fr̊an b̊ade sektionens incidenthanteringspolicy och Chalmers studentk̊ars riktlinjer för hantering av in-
cidenter p̊a sektionsniv̊a. Om man är missnöjd med v̊ar hantering kan man överklaga detta till vice
k̊arordförande i Chalmers studentk̊ars k̊arstyrelse. Vidare har man alltid möjlighet att direkt lyfta inci-
denter till högskolan och studentk̊aren genom Trygg p̊a Chalmers.

Motionens formulering leder till att ett bifall skulle resultera i att sluten incidenthantering inte längre
kan tilltas. Vid en sluten incidenthantering kan bland annat punkt 4.1.3 i incidenthanteringspolicyn in-
skränkas, för att värna om välm̊aendet hos samtliga inblandade parter vid särskilt känsliga ärenden.
Om sektionsmötet beslutar om att incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela
styret, innebär det att en viktig del av sluten incidenthantering försvinner. Detta eftersom ett sek-
tionsmötesbeslut g̊ar över dagens incidenthanteringspolicy. Styrelsen anser att sluten incidenthantering
är viktigt för att kunna skapa trygghet bland v̊ara medlemmar, och därmed bör bevaras.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om policies Axel Flordal

Motion om
policies

Axel Flordal

Bakgrund

Jag tycker det är fullständigt orimligt att styret beslutar om policies och ändringar i dem utan att
publicera dem. Just nu ligger de bara gömda i styretmötesprotokollen och gör att om man vill kolla p̊a
en policy p̊a Ftek finns det en stor risk att man f̊ar felaktig information.

Yrkande

att Styret är ålagda att uppdatera besluts- och policydokument p̊a ftek.se.
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2024-04-18

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om policies

Bakgrund

Sektionen har flertalet olika styrdokument, som uppdateras relativt ofta p̊a s̊aväl styrelse- som sek-
tionsmöten. I och med detta kan det uppst̊att misstag där ett dokument inte uppdaterats p̊a Ftek. Vi
som styrelse ber om ursäkt om detta inträffat. Om man upptäcker att ett dokument p̊a Ftek inte är
uppdaterat i enlighet med sektionens beslut f̊ar man gärna höra av sig till oss, s̊a vi kan undersöka och
rätta till det!

Motionen täcks redan i reglementet, §3.3.5, som är ett av sekreterarens åligganden. Sektionsstyrelsen
anser därför att motionen inte förändrar förväntningarna om uppdatering av styrdokumenten p̊a Ftek.



Motion om mat p̊a sektionens arr Axel Flordal

Motion om

mat p̊a sektionens arr

Axel Flordal

Bakgrund

För varenda rimliga människa är det uppenbart att sektionens arr bör följa sektionens regler. Detta
tycker dock inte sektionsstyrelsen. Att maten som serveras p̊a arr som görs av sektionsorgan i syfte att
göra sektionsarbete p̊a n̊agot sätt inte räknas som att sektionen arrar är sjukt och det är helt galet att
n̊agon kan tycka det och inte minst styret. Att styret försöker skapa s̊a m̊anga kryph̊al som möjligt i v̊ar
miljö- och h̊allbarhetspolicy är förfärligt och visar att de aktivt jobbar emot sektionens vilja och försöker
öka den klimatp̊averkan sektionen har.

Yrkande

att mat som serveras p̊a arrangemang av ett sektionsorgan i sitt arbete som sektionsorgan ska följa alla
regler som sektionen har gällande miljö och h̊allbarhet.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Mat p̊a sektionens arr

2024-04-18

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Mat p̊a sektionens arr

Bakgrund

Styrelsen tycker självklart att arrangemangen p̊a sektionen ska följa sektionens styrdokument och bestämmelser.
Det som beskrivs i motionens bakgrunden har aldrig varit, och är inte, sektionsstyrelsens uttryckta åsikt.
Vidare anser styrelsen att yrkandet redan täcks av sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy.



Motion om finform-kassören Axel Flordal

Motion om
finform-kassören

Axel Flordal

Bakgrund

Finform-kassören är i min erfarenhet inte n̊agon som har n̊agot specifikt att göra. Fakturorna beta-
las av sektionskassören och restena av kvitton hanteras utan n̊agot större problem av godtycklig med-
lem/ordförande. Därför tycker jag inte att finform-kassören behöver ha en specifik post som gör att det
tar längre tid för inval p̊a v̊ara sektionsmöten. I och med detta tycker jag ocks̊a att det är lämpligt att
öka antalet redaktörer med 1.

Yrkande

att under §7.2.2 i reglementet ändra till

• Chefredaktör tillika ansvarig utgivare

• Kassör

• 9 redaktörer

att stryka §7.2.6 i reglementet

1



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om Finform-kassören

2024-04-09

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om Finform-kassören

Bakgrund

Sektionssytrelsen h̊aller med om att kassören i finform inte fyller n̊agon funktion som inte skulle kunna
göras av en ledamot.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Motion om offentliga rösträkningsresultat Nicklas Brodin

Motion om
offentliga rösträkningsresultat

Nicklas Brodin

Bakgrund

Vid nuvarande rösträkning sammanställer tv̊a rösträknare antalet röster för att avgöra om beslutet
bifalls eller avsl̊as. Rösträknarna m̊aste ha samma antal röster som de berättar för talman som agerar
p̊a resultatet. Denna siffra annonseras inte offentligt och finns inte i n̊agot offentligt dokument. Detta är
n̊agot som denna motion ämnar att ändra för alla rösträkningar, med undantag för personinval (ett
jätteviktigt och uppenbart undantag).

En fördel med denna ändring är att man skulle kunna se hur sektionsmötet har röstat p̊a tidigare
motioner, vilket skulle ge värdefull statistik hur sektionens opinion ligger. För motionner som har liknande
drag som tidigare kan man se om det behövs mer optionsbildning för att f̊a en motion godkänd, eller
om alternativa lösningar behövs. Det skulle dessutom öka transparens p̊a sektionen, genom att tydligt
annonsera resultaten för hela mötet, s̊a att det inte blir n̊agon tvivel om resultaten.

Denna motion p̊averkar inte beslut som fattas genom acklamation eller försöksvotering, som utg̊ar
fr̊an talmans bedömning. Detta p̊averkar bara beslut som involverar rösträknare, där konkreta siffror tas
fram.

Yrkande

att antal röster, för och emot, vid rösträkning annonseras vid beslut med undantag för personinval.

att antal röster, för och emot, vid rösträkning dokumenteras i mötesprotokoll med undantag för perso-
ninval.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Offentliga rösträkningsresultat

2024-05-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Offentliga rösträkningsresultat

Bakgrund

Styrelsen först̊ar bakgrunden till motionen och h̊aller med om att bifall hade medfört en större transpa-
rens för sektionsmöten. Styrelsen anser dock inte att fördelarna med att offentliggöra samtliga resultat
uppväger nackdelarna. Styrelsen ser främst tv̊a nackdelar med att offentliggöra samtliga resultat. Det
första är att det finns andra omröstningar än personval som är av känslig karaktär och där inte mer
än avslag eller bifall bör ges ut offentligt. Det andra är att vid fr̊agor där resultatet är mindre känsligt
kan det fortfarande vara viktigt med anonymitet. D̊a det är ett begränsat antal medlemmar som g̊ar p̊a
sektionsmöten och röstar s̊a skulle det kunna uppst̊a tillfällen d̊a man kan utesluta vem eller vilka som
röstat p̊a vad om antal röster för eller emot publiceras. Dessa argument spelar endast in vid fall av sluten
votering och inte rösträkning vid handuppräckning. Där anser styrelsen istället att man kan skapa sig
en bild av resultatet genom att kolla runt i rummet och räkningen behöver inte offentliggöras av den
anledningen. Det är inte alla omröstningar som är känsliga men att behöva yrka p̊a att inte publicera
resultatet för varje omröstning som är det blir extra arbete. Vidare kan det vara jobbigt att yrka p̊a om
man exempelvis är rädd att man har en åsikt som är i kraftig minoritet p̊a sektionen.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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